「香港上海浦東聯會全力贊助:東華三院 ● 香港黃金交易所 ● 中國香港保龄球總會慈善 保龄球大賽 | 將於2026年2月7日(星期六)假啟德體育園Top Bowl保齡球場舉行,為「東華三院學生 藝術及音樂教育」籌募經費,推動本地兒童及青少年多元發展。

「東華三院學生藝術及音樂教育」致力為本院屬下學校的學生提供優質的藝術學習機會,讓 他們在成長過程中發掘潛能、培養創意,並建立自信與表達能力。其中項目包括:東華三院幼稚園 幼兒藝術發展計劃--「童」是藝術家、東華三院特殊學校聯校藝術教育計劃、東華三院小學聯校 合唱團及管弦樂團、東華三院聯校武術訓練計劃、心繫家國 — 「豐年冬韻‧樂舞呈祥」東華三院 聯校海濱綜藝表演及「善暖香江頌華年丨東華三院155周年聯校海濱綜藝表演等等。

是次感謝鄭建好總理以香港上海浦東聯會名義擔任冠名贊助。我們深盼 閣下慷慨支持, 踴躍捐款出任大會贊助人,或與親朋好友組隊切磋,一同實踐「行善無界限」,幫助更多有需要 兒童及青少年。

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中 扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本院服務。

祈請踴躍支持,與我們攜手為下一代創造更多可能,讓藝術與音樂成為孩子們成長路上的光芒。

"Hong Kong Shanghai Pudong Association proudly sponsors: TWGHs · HKGX · HKCTBC Charity Bowling Tournament" will be held on Saturday, 7 February 2026 at the Top Bowl, Kai Tak Sports Park, to raise funds for "TWGHs Students' Arts and Music Education", so as to promote the diverse development of local children and youth.

"TWGHs Students' Arts and Music Education" is dedicated to providing quality art learning opportunities for students, enabling them to unleash their potential, cultivate creativity, and build confidence and expressive abilities during their growth. Programmes includes: Joint Kindergartens "Every Child is an Artist" Art Education Development Programme, Joint Special Schools Art Education Programme, TWGHs Primary School Joint Choir and Symphony Orchestra, TWGHs Joint Primary School Martials Art Training Programme, and Love Our Home - Treasure Our Country Winter Melodies of a Bountiful Year: TWGHs Joint School Waterfront Fiesta, and A Symphony of Kindness and Warmth: TWGHs 155th Anniversary Joint School Waterfront Fiesta, etc.

We are grateful to have Mr. Tony CHENG, TWGHs Director, for serving as the title sponsor of this event on behalf of the Hong Kong Shanghai Pudong Association. We earnestly look for your support to be one of our patrons, or form teams with family and friends for this Charity Tournament. Let us work together in helping children and youth in need.

All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure that all public donations will go directly to our services.

Please join us to create a better future for the next generation.

(馬嘉達)

籌委會主席暨東華三院總理 (MA Ka Tat, David)

Organizing Committee Chairman cum Director, Board of Directors

東華三院主席

(HO Orlando Yaukai)

Chairman **Board of Directors**

籌委會聯席主席 Organizing Committee Co-Chairman

鄭建好總理 Mr. Tony CHENG, Director

籌委會委員 Organizing Committee Members

鄭婉玉總理

蔡加怡第二副主席 Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, 2nd Vice-Chairman 李曠怡第四副主席 Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph, 4th Vice-Chairman 楊燕芝第五副主席 Ms. Jennifer YEUNG, JP. 5th Vice-Chairman Miss ZHENG Wanyu, Anastasia, Director

譚卓宜總理 麥德銓總理 孫曦總理

Miss TAM Cheuk Yee, Aisha, Director Mr. MAK Tak Chuen, Paul, Director Mr. Eric SUN, Director